

SPECIAL NEEDS

FALL SESSION 2017 REGISTRATION AFTER ASSESSMENT COMPLETED.

SEPTEMBER 11 - DECEMBER 17, 2017

No course for the Thanksgiving weekend.

COURSE	DAY	TIME	AGE	COST	INSTRUCTOR
Social Skills - Individual Intervention	Sunday	10:00am-11:15am	4-12 yrs	\$285	Mike & Assistant
This class aims to teach basic social skills such as sharing, turn-taking, visual contact, basic interaction with peers (through play), basic emotions, and more. This course will integrate the skills through different activities in group and individual. This level welcomes children with significant challenges and difficulties with language (non-verbal or little language). Recommended for children with little experience in group/difficulties to integrate in a group.					
Social Skills - Group Intervention	Sunday	11:30am-1:00pm	4-12 yrs	\$250	Mike & Assistant
This course aims works on advanced social skills such as verbal and non verbal communication (body language), emotion regulation, conflict-resolution, concepts like personal space, empathy, building self-esteem and more. This course is for high functioning children.					
Adapted Dance	Thursday	5:00pm-6:00pm	4-12 yrs	\$180	TBD
Dance course adapted to children's needs and motor abilities. This course is a great opportunity for participants to be introduced to music. Children will be able to develop their motor skills in a safe and dynamic environment.					
Adapted Sports I	Saturday	9:00am-10:15am	5-8 yrs	\$245	Aaron & Assistant
Adapted Sports II	Saturday	10:45am-12:00pm	9-12 yrs	\$245	Aaron & Assistant
Course in which children will be introduced to different group sports and activities adapted to their level of functioning. Participants will have to opportunity to learn many skills: take turns, sharing, following instructions and teamwork. This course also aims at developing children's motor skills.					
Adapted Yoga (with parents)) *starts Sept. 23	Saturday	1:00pm-2:00pm	5-12 yrs	\$180	Yogi Tina
Great course for children of various ages. Opportunity to work on control of emotions and energy, develop attention and global motors, achieve mental and physical balance					
Community skills * only for 10 classes	Saturday	10:00am-12:00pm	12 yrs+	\$250	Julia & Assistant
Activities preparing teenagers to community life, introducing them to skills that will empower them and teaching them how to be helpful member of society.					
Respite *Once a month	Saturday	10:00am-2:00pm 2:00pm-6:00pm	5-16yrs	\$100/ 4 hrs	Melanie & Clémence
Day and/or evening activities for children under 16 years old. Children will benefit from a safe environment in which they will be able to play outdoor and indoor games, baking/cooking, arts & crafts, movies and more!					

For more information please contact Priscilla Bheekha, Family Life Co-ordinator
450-688-8961 ext 226 / dirviefam@centredusablon.com
Centre du Sablon •755 Chemin du Sablon H7W 4H5



BESOINS SPÉCIAUX

SESSION AUTOMNE 2017

INSCRIPTION APRÈS ÉVALUATION COMPLÉTÉE

11 SEPTEMBRE—17 DÉCEMBRE 2017

Pas de cours durant la fin de semaine de l'Action de Grâce

COURS	JOUR	HEURE	ÂGE	COÛT	EDUCATEURS
Habilités sociales - Intervention individuelle	dimanche	10h00-11h15	4-12 ans	285\$	Mike & Assistant
Cours centrés sur les habiletés sociales de base telles que : le partage, le contact visuel, interactions de base (par le jeu), écouter les consignes, passer son tour, émotions de base, etc. Cette activité vise à enseigner les habiletés sociales à travers des activités amusantes en groupe et en individuel. S'adresse aux enfants ayant défis significatifs et non-verbal/ ayant des limitations au niveau du langage.					
Habilités sociales - Intervention de groupe	dimanche	11h30-13h00	4-12 ans	250\$	Mike & Assistant
Ce cours vise à explorer et développer des habiletés sociales plus avancées et abstraites telles que la communication verbale contextualisée, la communication non-verbale, gestion des émotions, la résolution de conflits, l'empathie, la notion d'espace personnel, développement de l'estime de soi et plus. Ce cours s'adresse aux enfants avec les besoins léger.					
Danse adaptée	jeudi	17h00 –18h00	4-12 ans	180\$	À déterminer
Cours de danse adapté aux besoins et capacités motrices des participants. Une belle occasion d'initiation votre enfant à la musique et au développement de ses habiletés motrices dans un environnement divertissant.					
Sports adaptés I	samedi	9h00-10h15	5-8 ans	245\$	Aaron & Assistant
Sports adaptés II	samedi	10h45-12h00	9-12 ans	245\$	Aaron & Assistant
Cours dans lequel votre enfant sera introduit à différents sports et activités de groupes adaptés au niveau de fonctionnement des participants. Ceux-ci se verront enseigner des notions telles que : attendre son tour, le partage, suivre des instructions, le travail d'équipe, en plus de développer leurs habiletés motrices.					
Yoga adapté (avec parents) debut 23 sept	samedi	13h00-14h00	5-12 ans	180\$	Yogi Tina
Cours s'adressant aux enfants d'âges variés. Cette activité permet de mettre en pratique la maîtrise des émotions et de l'énergie, développer son attention et les moteurs globales, atteindre l'équilibre mental et physique.					
Implication à la communauté * seulement 10 classes	samedi	10h00-12h00	12 ans+	250\$	Julia & Assistant
Activités préparant les jeunes ados à la vie communautaire, initiation à l'autonomie, apprendre à être membre serviable de la société					
Répit *une fois de mois	Samedi	10h00-14h00 14h00-18h00	5-16ans	100\$/ 4 hrs	Melanie & Clémence
Journées et soirées d'activités organisées pour les enfants de moins de 15 ans. Les enfants bénéficieront d'un environnement sécuritaire dans lequel des activités telles que bricolage, films, jeux extérieurs, cuisine et jeux divers seront au rendez-vous!					

Pour plus d'informations, SVP contactez Priscilla Bheekha, Coordonnatrice Vie Familiale
450-688-8961 poste 226 / dirviefam@centredusablon.com
Centre du Sablon •755 Chemin du Sablon H7W 4H5

